
Grundejerforeningen Nørhede Vest 
Ordinær generalforsamling 

Lørdag 12. oktober 2024 kl. 14 i Multihallen, Sdr. Nissum. 
 

Tilrettet dagsorden til ordinær Generalforsamling. 
Dagsorden og referat. 
Velkomst ved formand Hans Erik Maegaard 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Leif Carøe. Der var ikke andre forslag og Leif Carøe blev valgt. 

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed det forløbne år. 
Beretningen kan ses på hjemmesiden. 
Formanden fremlagde beretningen, hvor han bl.a. nævnte: 
- Reparation af kloaksystem startes uge 43. 
- Orienteringsruterne ligger klar på hjemmesiden. Brug dem. 
- Kontingentopkrævning er hidtil opkrævet af Holstebro Kommune. Den skal fra 2025 
opkræves af foreningen selv. Bestyrelsen arbejder i samarbejde med Nørhede Øst på 
at finde en let og effektiv måde at gøre det på. I januar 2025 vil der blive udsendt en 
vejledning til alle husejere. Vi opfordrer alle til at være opmærksomme herpå. 
Kontingentopkrævningsdato er 1. februar 2025.                                                                             - - 
- Der var spørgsmål vedr. tømning af miljøstationen. Vi er i dialog med 
renovationsselskabet herom. 
- Brugte batterier kan ikke afleveres ved miljøstationen. De afleveres i en gennemsigtig 
plasticpose placeret på låget af din private affaldscontainer, som tømmes af Nomi. 
- Badebroen. 
- Hjertestarter efter generalforsamlingen. Det var i øvrigt et godt kursus. 
- Ole Kristensen udtræder af bestyrelsen, da han har solgt sit sommerhus. Formanden 
takkede ham for en stor indsats gennem årene. 

         3.  Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. 
               Kasserer Anders Würtz fremlagde regnskabet. Der var spørgsmål vedrørende: 
               Græsslåning. 
               Renter og bankbeholdning. 

Garanti vedr. kloakeringen. Stikledning er husejers ansvar. 
Sti til Sdr. Nissum. 
Dræn i området. Drænkort kan ses på hjemmesiden. 
Herefter blev regnskabet godkendt. 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastlæggelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår 
uændret kontingent på 600 kr. 
Budgettet blev fremlagt og kommenteret. 
Kontingentopkrævning foretages fremover af foreningen. Vejledning herom udsendes i 
januar måned. Betaling bliver via kontokort. Kontingent på 600 kr. blev godkendt. 
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5. Forslag fra medlemmerne. 
               Chr. Obel, Kløvervej 477, stiller forslag om, at udlejere af sommerhuse betaler til 
               vedligeholdelse af vejene, og jeg mener ikke kun Blomstervej. 

Chr. Obel fremlagde forslaget. Forslaget blev diskuteret og flere fandt det vanskeligt at 
gennemføre. Flere efterspurgte en mulighed for renovering af veje og sideveje. 
Bestyrelsen behandler emnet på et kommende møde. 
Herefter trak Chr. Obel forslaget tilbage og der blev ingen afstemning. 

6. Valg. 
Anders Würtz blev genvalgt til bestyrelsen. 
Henning Lauritsen blev nyvalgt til bestyrelsen. 
Kurt Lindgaard blev genvalgt som suppleant. 
Bettina Bollerup Poulsen blev nyvalgt som suppleant. 
Jette Henriksen og Torben Sig Daniels blev genvalgt som revisorer. 

7. Eventuelt. 
Hans Otto Rasmussen orienterede på vegne af det grønne udvalg om de grønne 
områder. Udvalget består af John Tuck, Günter Haagensen og Hans Otto Rasmussen. 
Der blev orienteret om Friarealerne, nyplantninger og aktivitetsdagen 13.10. 2024.  
Demonstration af førstehjælp og hjertestarter. 
 
 
Referat 
Hans Otto Rasmussen 
              

                          
           

  
 
 
 
 

 


